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          15/12/2021 
   

 2021-11מן המניין    שלא   ישיבת מועצה    
 

 במשרדי המועצה. 18:53תשפ"ב בשעה  ח' טבת 12.12.21 -הישיבה התקיימה ביום א' ה

 : משתתפים

 ראש המועצה –דוד אזולאי 

 ס. ומ"מ ראש המועצה –אבי נדיב 

 חבר מועצה –חגי רוזנבאום 

 חבר מועצה –שחר גמליאל 

 חברת מועצה –דורית נחמני 

 חבר מועצה  –ליאור בז 

 חברת מועצה –איריס בלסקי 

 

 על סדר היום: 

שאושר בהצבעה ₪  840,000שיפוץ בית הספר עגורים בסך  – פתיחת תב"ר אישרור   .1

  . מצ"ב התחייבות ממשרד החינוך -טלפונית 

   2021שנת    3הצגת רבעון   .2

 ה שאמצ"ב הר-  הגדלת תב"ר - הקמת אולם ספורט -עדכון תב"ר  .3

 

 

ה קיימת שאהר -הטמעת רישוי רפורמה רישוי עסקים ) -₪  135,598 בסך – פתיחת תב"ר   .4

 במרכבה תשלח בימים הקרובים (

 הרשאה משרד הביטחון  - הגדלת תב"ר תאורת גדר  .5

 

 

 

₪ ממשרד בינוי  1,000,000הגדלת תב"ר שיקום תשתיות ומבני ציבור במרקם הוותיק בסך  .6

 מתקציב החלטת ממשלה.ושיכון 

 
 

 נוכחים: 

 מנכ"ל המועצה  –קובי נגר 

 יועמ"ש המועצה –אפי קיזל 

 גזבר המועצה –ליאור עמר 

 רו"ח יעקב זיצר 

 נציג ממשרד רו"ח יעקב זיצר –שחק 
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 נדון: 

מצ"ב התחייבות    -₪    840,000שיפוץ בית הספר עגורים בסך    –פתיחת תב"ר  אישרור    –   1לסעיף  

 החינוך ממשרד 

   . 4.11.21בתאריך  תב"ר בית ספר עגורים שאושר טלפוניתפתיחת אישור  דוד:

 . הן בחינוך והן ברווחה,  הובהר על התקציב על המאזן ועל ההשקעות   רו"ח יעקב זידר: 

 החלטה:

 מאושר פ"א 

 

 2021שנת   3הצגת רבעון  -  2לסעיף  

 , אין התחייבויות לבנקים באופן שוטף. : מציג את הרבעוןרו"ח יעקב זיצר

 זה סביר? 5%האם פער בגרעון של  ליאור בז:

 : פער זה סביר לחלוטין.רו"ח יעקב זיצר

 הגדלת תב"ר   -הקמת אולם ספורט  -  תב"ר  עדכון   –  3לסעיף  

 ₪.  302,282עוד  ממפעל הפיס קיבלנו ₪  581,945.8 מאושר תקציב דוד:

  ₪. 8.741,460סה"כ תקציב מעודכן: 

 לאחר קבלת תוספת תקציב ממפעל הפיס ייבנה אולם ספורט חדש  :דוד

 החלטה:

 מאושר פ"א  

 

   הטמעת רישוי רפורמה רישוי עסקים -₪  1585,31בסך –פתיחת תב"ר    –  4לסעיף  

להסדיר את סוגיית  מול משרד הפנים  במסגרת הרפורמה להטמעת רישוי עסקים, שמנו יעד  :  דוד 

   .רישוי העסקים

 מה התפקיד של התובעת העירונית?: ליאור 

 היא אמורה להוציא את כל הדרישות הרלוונטיות ולאכוף יחד עם פקח של המועצה. דוד: 

 החלטה:

 מאושר פ"א 

 הרשאה משרד הביטחון -הגדלת תב"ר תאורת גדר   –  5לסעיף  

 ממשרד הבטחון לטבת החלפת תאורת גדר והטמנת כבלים בקרקע.   ש"ח נוספים    00,0001קיבלנו  :  דוד 

  ₪. 508,000סה"כ תקציב מעודכן 

זהו פרוייקט מורכב המתוכנן בקפידה להטמעת כל הכבלים מסביב לגדר וכן החלפה של עמודי   :דוד

 תאורה. בימי החורף ורוחות עזות , השקעה זו תמנע ניתוקי חשמל.

 החלטה:

 מאושר פ"א 
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₪ ממשרד   1,000,000הגדלת תב"ר שיקום תשתיות ומבני ציבור במרקם הוותיק בסך    –   6לסעיף  

 בינוי ושיכון

לטובת שיקום רחובות ומבני ציבור    ,שנים  3  -מיליון ₪ ל   3במסגרת החלטת ממשלה קיבלנו    דוד:

 . כניתע"פ ת השנה קיבלנו מיליון ₪ נוספים, במרקם הותיק

 מיליון ₪. 4סה"כ 

 החלטה:

 מאושר פ"א 

 

 
 

 19:18הישיבה הסתיימה בשעה: 

 מנהלת לשכה –מה: אריאלה לוי רש

 

 

 

               

   ____________                                             _____________ 

 קובי נגר                                                          דוד אזולאי                

  מועצהמנכ"ל ה                                           ראש המועצה               

   

 


